
Antsla Vallavolikogu
EELARVE- JA MAJANDUSKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Antsla 16. mai 2016 nr 5

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Merike Prätz, Eve Sikk, Jaanus Pruuli, Tiit 
Tõnts, Greta Puija ja Kaire Uiboleht.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed: Rando Treimuth ja Kalmer Kallion.
Kutsutud: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist.

Komisjoni esimees tegi ettepaneku, arutada 5. päevakorrapunkti all Erihooldekodu võimalikku 
ehitamist Antslasse. 

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla 2016. aasta I lisaeelarve vastuvõtmine II lugemine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

2. Lastevanemate poolt õppekulude osaline katmine Lusti Lasteaias
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

3. Antsla valla 2015. aasta majandusaasta aruande kinnitamine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja

4. Jury Puškini ja Inga Puškina avalduse arutamine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist

5. Muud küsimused

1. Antsla valla 2016. aasta I lisaeelarve vastuvõtmine II lugemine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Parandusettepanekuid I lisaeelarvele ei tulnud, seega lisaeelarve läheb volikokku II lugemisele 
samas mahus.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks.

2. Lastevanemate poolt õppekulude osaline katmine Lusti Lasteaias

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 



Lusti Lasteaia hoolekogu tegi ettepaneku tõsta alates 1. septembrist õppekulu 5 euroni kuus senise 
4 euro asemel.  Kõik hoolekogu liikmed olid ettepanekuga nõus. 

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

3. Antsla valla 2015. aasta majandusaasta aruande kinnitamine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 
Antsla valla 2015. aasta majandusaasta aruanne on valmis, audiitori poolt auditeeritud. Märkuseid,
tähelepanekuid aastaaruandele ei olnud.
Komisjoni liige Tiit Tõnts küsis, kui kauaks on meil audiitor kinnitatud?
Pearaamatupidaja vastas, et järgmisel aastal tuleb uus audiitor valida, kuna see firma lõpetab 
tegevuse. Audiitor oli valitud kolmeks aastaks.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

4. Jury Puškini ja Inga Puškina avalduse arutamine

Ettekandega esines Avo Kirsbaum.
Jury Puškini ja Inga Puškina avaldus puudutab Vana-Antsla Järve tn 1 kinnistut, mille volikogu 
andis 22. detsembril 2015. a otsusega nr 50 „Kinnistu tasuta kasutamise lepingu sõlmimine” tasuta
kasutusse kahe aastase ostueesõigusega ...........  , hinnaga 6000 eurot. 22.04.2016 esitatud 
avaldusega soovivad Jury Puškin ja Inga Puškina Järve tn 1 kinnistut ise ära osta, kuna tegemist on
nendele kuuluva Järve tn 3 naaberkinnistuga.
Kuna tasuta kasutamise leping on sõlmitud .......... ja tasuta kasutajal on õigus seda kaks aastat 
osta, siis  Antsla Vallavalitsus on seisukohal volikogu otsust mitte muuta.
Komisjoni esimees küsis, mitu korda on kinnistu müügil olnud?
Majandusspetsialist vastas, et kinnistu on  enampakkumisel müügis olnud alates 2008. aastast 12 
korda. Esimesel enampakkumise alghind oli 700 000 krooni, hiljem on hinda langetatud kaheksal 
korral. Viimase kahe aasta jooksul on kinnistu müügis olnud kaks korda.  Kõik enamapakkumise 
oksjonid on olnud avalikud.

Toimus arutelu.

Jury Puškin ja Inga Puškina soovivad kinnistut ise ära osta, aga kuna nad alaliselt Vana-Antslas ei 
ela, siis jäi neil oksjonikuulutus märkamata või  nad ei soovinud veel osta seda kinnistut.

Komisjoni liikmed toetasid vallavalitsuse ettepanekut, et volikogu otsust ei muudeta. 
Vallavalitsusel saata vastavasisuline kiri avalduse esitajatele. 

5. Muud küsimused
Erihooldekodu võimalikust ehitamisest Antslasse 

Komisjoni esimees Kurmet Müürsepp informeeris, et EL struktuurifondidest hakatakse eraldama 
vahendeid erihooldekodude ehitamiseks. 
Lõuna-Eesti Hooldekeskus on avaldanud soovi laieneda Antslasse kasutades EL rahasid. 



Selleks, et EL struktuurifondidest raha saada peab olema täidetud tingimus - erihooldekodu 
ehitamiseks peab olema 2 ha suurune maa-ala ja hooldekodus kohtade arv kuni 30.
Vallavanem lisas, et elanike arv asulas peab olema vähemalt 300 elanikku. Antslas on sellisteks 
piirkondadeks Antsla linn ja Kobela alevik. 
Eesmärk on, et need inimesed sulanduksid keskkonda ja saaksid võimalikult palju ise hakkama. 

Toimus arutelu.

Arutelu jooksul leiti, et kliendid on meil olemas, personal on meil olemas ja ka munitsipaalmaa, 
kuhu hooldekodu ehitada on olemas. 
Komisjoni liikmed ei jõudnud kokkuleppele asukoha suhtes.

Komisjoni liige Tiit Tõnts tegi ettepaneku kutsuda Lõuna-Eesti Hooldekeskusest kas hr Sipelgas 
või hr Trašanov rääkima, milline on nende huvi.

Komisjoni liikmed ei olnud nõus erihooldekodu ehitamise poolt või vastu hääletama enne, kui 
teada on kõik tegurid. 

Otsustati, et arutelu asukoha ja erinevate võimaluste üle peab jätkuma. 

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


